
Referat fra Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Søholm 3. oktober 2022 

 

1. Samarbejdsform i bestyrelsen 

Indsigelser til beslutninger eller andre reaktioner på emner som drøftes på eller imellem møder skal 

ske indenfor 1 uge, med formanden cc. 

Fin vil gerne være en del af vejprojektet fremover. 

Der er opbakning til at få samarbejdet til at fungere i bestyrelsen. 

2. Forslag til, at kasserer-opgaverne fremover håndteres af en professionel administrator.  

Vi drøftede hvorvidt dette skal være en hjælp til kassereren i stedet. Fin skal vurdere om han ønsker 

at fortsætte som kasserer. 

 

3. Tilslutning til indgåelse af aftale med Harvig 

Der er opbakning i bestyrelsen til aftalen. Projektering skal trækkes ud af det samlede regnskab. Vi 

vil have mulighed for at godkende en evt ny projektleder på projektet. 

 

4. Kloak-analysen.  

10-11 brønde som trænger til at blive reparerede. Hartvig vil inkludere dette i det samlede projekt 

 

5. Chikaner på Sæbyholmsvej (bilag vedlagt) 

Skal beskæres 2 gange om året. Budget skal max være 10.000 kr for alle chikaner. 

Fin skriver til Banedanmark vedr. areal ved banen. 

6. Status for Parkerings-ordningen.  

Vi ønsker pt ikke at få flere med i ordningen.  

 

7. Sorterings-container i vores område (bilag vedlagt) 

Udsat 

8. Maillister over medlemmerne. 

Mette tager fat i dem som endnu ikke har givet deres mailadresse eller samtykke. 

9. Ejerforhold vedrørende vejarealer (bilag vedlagt) 

Fin eftersender dokumentation for vejreparation. 

Morten, 21 november 2022. 


